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Toezeggingenlijst cie OR 21 oktober 2020
Gedaan in Nummer Onderwerp Actie Stand van zaken Verantw. Ph Einddatum
cie OR, 16
september 2020

2020-
09/177

Bestemmingsplan
Westerweg 391

Ph zegt dat hij de informatie zal verstrekken over de
parkeernorm in relatie tot sociale huurwoningen op
desbetreffende locatie.

Deze informatie is verstuurd met het weekbericht op 25 september 2020. Dellemijn afgehandeld

cie OR, 16
september 2020

2020-
09/176

Bedrijfsverplaatsing
Sprenkeling

Ph zegt toe een memo met informatie over de
bedrijfsverplaatsing van Sprenkeling naar de raad te versturen.

Memo is met het weekbericht op 2 oktober 2020 verstuurd. Dellemijn afgehandeld

Raad, 29 juni 2020 2020-
06/175

Sociale woningbouw Ph zegt toe dat de raad via een raadsinformatieavond over
programmering sociale woningbouw geinformeerd wordt in
oktober/november 2020 met uitnodiging van Kennemer Wonen.

Opdam okt/nov 2020

Raad, 29 juni 2020 2020-
06/174

Groenbeheerplan Ph zegt toe een groenbeheerplan te gaan maken en dat de
start in 2021 zal plaatsvinden aangezien het huidige plan in
2022 afloopt.

Er wordt op dit moment gewerkt aan het groenbeheerplan. Een belangrijk
onderdeel hierin is de inventarisatie van de groenvakken (kwantiteit en
kwaliteit). Dit vormt de basis voor de uiteindelijke vertaling naar benodigde
personele en financiele middelen.

Opdam 3e/4e kwartaal
2020

Raad, 29 juni 2020 2020-
06/173

Geluidschermen spoor Ph zegt toe de raad te informeren over de financiele
gevolgen/meerkosten van de minischermen langs het spoor na
het zomerreces. Inclusief een voorstel van wat de gemeente
kan doen, zodat er knopen worden doorgehakt. ProRail
verwacht namelijk na de zomer met de uitkomsten te komen.
Als deze planning niet gehaald wordt, zal de ph de raad
informeren over het uitlopen van de planning.

ProRail heeft zeer recent laten weten dat de verschillende schermdelen uit één
en hetzelfde materiaal en hoogte moet bestaan, maar dat tussen de
schermdelen onderling wel variatie mogelijk is tussen max. 2 verschillende
soorten schermen. Aanvankelijk stelde ProRail dat voor heel Heiloo gekozen
moest worden voor één type railscherm. Het college beraadt zich nu op de
vraag voor welk type railscherm bij de verschillende schermdelen moet worden
gekozen. Daarbij wordt een keuze gemaakt tussen:
- schanskorfschermen (deze komen 1,5 meter boven het spoor uit en staan op
een afstand van 4,65 m. uit het hart van het spoor)
- mini-schermen (deze komen 0,76 m. boven het spoor uit en staan op een
afstand van 1,76 m. uit het hart van het spoor)

De financiële gevolgen hangen van deze keuze af. De extra kosten komen
hoger uit wanneer bij meer schermdelen voor mini-schermen wordt gekozen.
Mede op verzoek van het ministerie (subsidieverlener) wordt dit onderwerp met
spoed opgepakt.

Opdam 3e/4e kwartaal
2020

Raad, 29 juni 2020
Raad, 4 november
2019 / Raad, 5
november 2018

2020-
06/172
2019-
11/162
2018-
11/130

t Loo In het 1e kwartaal van 2020 wordt de raad geinformeerd over
de voortang van het project verlevendiging van het Looplein en
omgeving. De kantoorvleugel van het gemeentehuis maakt ook
deel uit van de plannen.

De raad ontvangt in oktober 2020 een overzicht van allerlei ontwikkelingen
voorstellen mbt verlevendiging van het Loo.

Dellemijn oktober 2020

raad, 15 juni 2020 2020-
06/171

Lange Termijn Agenda Ph zegt toe een toelichting over de vertraagde planning
Voorontwerpbestemmingsplan Holleweg 98 (Rehoboth).

Het project heeft enige tijd stilgelegen. De planning is om deze zomer de laatste
puntjes af te handelen waarna de AOK kan worden gesloten en het
voorontwerp via college en commissie OR in september ter inzage kan worden
gelegd. Als alles akkoord is, wil Ballast Nedam een informatiemiddag/-avond
organiseren. Waarschijnlijk begin september in Pakhuis Dekker.

Opdam

cie OR, 3 juni 2020 2020-
06/170

Conceptverkavelingsplan
Krommelaan

Ph zegt toe de mail van de omwonenden Krommelaan te
bekijken en intern te bespreken. De commissie wordt hierover
geïnformeerd

Er is vorige week donderdag een bijeenkomst geweest waarin de plannen aan
omwonenden zijn gepresenteerd. Het collegeadvies over deze plannen is in de
maak, daarna gaat het ter kennisname naar de raad.

Dellemijn

Raad, 18/19/25
mei 2020

2020-
05/169

Betrekken raad bij grote RO
projecten en
besluitvormingsproces

Er wordt een voorstel voorbereid over de wijze waarop grote
RO trajecten en besluitvormingsprocessen worden opgezet en
hoe de raad hierbij wordt betrokken. Belangrijke thema’s hierbij
zijn de kaderstellende rol van de raad aan het begin van een
proces en vroege betrokkenheid van organisaties en  inwoners.
Voorstel gaat naar de fractievoorzitters en vervolgens naar de
commissie OR.

Dit wordt betrokken bij de nieuwe werkwijze raad en wordt onderdeel van het
takenpakket van de agendacommissie.
Voorgesteld wordt om de toezegging van deze lijst af te voeren en mee te
nemen naar de nog te vormen agendacommissie nieuwe werkwijze raad.

griffie 09-11-2020

Raad, 11
november 2019
cie OR, 16 oktober
2019

2019-11-
166
2019-
10/159

RES NHN 11.2. De wensen en bedenkingen vanuit de bespreking in de
cie OR worden door het college meegenomen richting
definitieve besluitvorming.
10.2. Participatie en draagvlak bij de RES krijgt een serieuze
plek in het proces.
10.3. Heeft oog voor de inwoners die geen middelen hebben
om te verduurzamen, heeft een aantal maatregelen in petto.

Voor de fase naar de definitieve RES (periode december 2020-juli 2021) wordt
nu een plan van aanpak opgesteld, die eind juni met de B&W nota concept RES
wordt voorgelegd aan het college.
10.3 Op dit moment is er nog geen duidelijkheid vanuit het Rijk over hetgeen
aan gebouwgebonden fondsen mogelijk is voor burgers.  Naar verwachting
volgt hierover in de loop van het jaar duidelijkheid.

Opdam 4e kwartaal 2020



8-10-2020

raad, 4 november
2019

2019-
11/164

Verkeerbeleidsplan De effecten van het verkeersbeleidsplan en het advies van de
Denktank worden  bestudeerd en besproken. Zodra de effecten
bekend zijn, zal de Ph een themabijeenkomst organiseren over
dit onderwerp. Gestreefd wordt dit voor het eind van het jaar te
doen

De themabijeenkomst heeft op 21 januari 2020 plaatsgevonden. Het
bewonerspanel en betrokken ambtenaar hebben een presentatie gegeven over
het maatregelenpakket dat de voorkeur heeft bij het bewonerspanel. Daarvan is
in de presentatie benoemd dat het college zich grotendeels kan vinden in het
pakket, maar dat er nog op één punt verschil van inzicht bestaat. De insteek is
om te zoeken naar een compromis op dat specifieke punt. Er is een memo in
concept uitgewerkt waarin een maatregelenpakket beschreven wordt om
toekomstige verkeersstromen op een goede manier over Heiloo te verdelen.
Daarin is een belangrijke relatie met de aansluiting A9. Deze memo wordt
afgestemd met het verkeerspanel en de portefeuillehouder. Zodra er een
gedragen pakket aan maatregelen ligt werkt het college een raadsvoorstel uit
zodat de raad daar een formeel besluit over kan nemen.

Opdam 4e kwartaal 2020

Raad, 4 november
2019

2019-
11/163

Fietsparkeren Legt de raad in het voorjaar 2020 een plan voor over het
parkeren van fietsen bij het station. Dit plan wordt ontwikkeld in
overleg met ProRail. Voor de fietsparkeerplekken in de
stationsomgeving waar de gemeente zelf over gaat, wordt nu
overlegd met omwonenden. Streven is voor het eind van het
jaar met de betrokkenen te hebben gesproken.

De gemeenteraad heeft via het weekbericht op 6 maart 2020 een memo over
de ontwikkelingen m.b.t. fietsparkeren in de stationsomgeving ontvangen. In dit
bericht is aangekondigd dat we subsidie gaan aanvragen voor uitbreiding van
400 maaiveldplekken op korte termijn en een onderzoek naar het fietsparkeren,
de toegang tot het station en de aantrekkelijkheid van de omgeving op de lange
termijn. Deze aanvragen  zijn inmiddels bij de provincie ingediend en door de
provincie bij I&W. Bij het BO-Mirt in november krijgen we hierover uitsluitsel. In
de tussentijd vragen we een ingenieursbureau de korte termijn plannen
technisch voor te bereiden en raadplegen we belanghebbenden hierover. De
provincie zoekt momenteel bij I&W uit of we dit onderzoek nu al kunnen starten
zonder de kans op subsidie op dit ondersoek te verliezen. Inzet is om rond de
jaarwisseling daadwerkelijk het bijplaatsen van rekken te kunnen beginnen.

Opdam 4e kwartaal 2020

Raad, 12 juni 2019 2019-
06/151

Grondstoffenplan 2019-
2025

Ph zegt toe de uitvoering van het grondstoffenplan te monitoren
en aan het eind van het eerste kwartaal 2020 een
evaluatiemoment in te bouwen. Dit wordt teruggekoppeld aan
de commissie OR. Hier wordt ook de communicatie en de
feedback van de inwoners in meegenomen. Er is aandacht voor
maatwerk voor bepaalde doelgroepen.

De uitrol van de grondstoffenplan bevindt zich in een vergevorderd stadium. De
Covid-19 uitbraak vormt wel nog steeds een bedreiging voor de voortgang. De
procedure voor de clusterplaatsen ten behoeve van zijbelading is afgerond.
Inwoners hebben hun mini-container keuze door kunnen geven. Daar is goed
gebruik van gemaakt. Het college heeft een voorlopig besluit genomen over de
nieuwe ondergrondse container locaties. Momenteel geldt er een
zienswijzeperiode. De raadsinformatiebrief die u onlangs ontvangen heeft
informeert u uitvoerig over de uitrol. Deze brief informeert u ook over de
uitdagingen waar Covid-19 ons voor stelt. Wij blijven doorlopend monitoren,
evalueren en rapporteren over de uitrol van het Grondstoffenplan. Eind eerste
kwartaal 2021 komen wij met een eerste rapportage over de effecten van de
geïmplementeerde maatregelen.

Opdam 1e kwartaal 2021

cie. OR, 17 april
2019

2019-
04/146

Bomenkap in Heiloo 1. Ph zegt toe dat er een rondleiding/fietstocht door het dorp
wordt georganiseerd.

Als gevolg van Corona worden vooralsnog geen mogelijkheden gezien om deze
rondleiding te organiseren.

Opdam

Raad, 5 november
2018

2018-
11/131

Tiny Houses Er komt een stedenbouwkundige verkenning naar een
kleinschalig experiment met Tiny Houses op een inbreilocatie.

Het betreffende plan Tiny Houses is niet van de grond gekomen. Het blijkt lastig
om op basis van wetgeving dergelijke initiatieven binnen de gemeente Heiloo te
faciliteren. Het gaat hier uiteindelijk toch om een specifieke doelgroep welke
een bepaalde levensstijl nastreeft. Inmiddels is er voor deze locatie een
planinitiatief in onderzoek welke zou kunnen aansluiten bij het thema ‘klein
wonen’.

Opdam

cie. OR, 19
september 2018

2018-
09/128

Beeldkwaliteitsplan
Aansluiting A9

Ph zegt toe 1. aandacht te besteden aan de uitwerking van de
ecologische verbindingszones.

Dit aspect is intern (ambtelijk) besproken met de beleidsmedewerker groen.
Vooralsnog was er geen aanleiding om extra ecologische verbindingszones aan
te leggen. Dit punt wordt in het IPM-team aangehouden totdat de aannemer
geselecteerd is en het ontwerp door hem wordt uitgewerkt. De aanbesteding is
tot nader orde uitgesteld i.v.m. de aanhouding van de beroepen op het
bestemmingsplan door de RvS (i.h.k.v. het Programma Aanpak Stikstof).
Ecologische verbindingszones kunnen bij de nadere detaillering ter overweging
worden meegegeven aangezien de ‘doorsteken’ naar de agrarische gronden
aan de oostkant wellicht toch nog zullen wijzigen.

Dellemijn



8-10-2020

Raad, 7 november
2016

2016-11/73 Programmabegroting 2017 -
Holle Kiezen

Ph gaat in gesprek over de zogenaamde Holle Kies aan de
Zevenhuizerlaan. Als er zich een oplossing aandient, dan gaat
het college daarmee aan de slag. Desnoods met externe
inhuur.

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt); De gemeente heeft geruime
tijd geleden een aantal gesprekken gevoerd met de eigenaar. Hem is
geadviseerd juridisch advies in te winnen omtrent beëindiging van de
kraaksituatie. Het initiatief ligt bij de eigenaar.
5. Locatie Rehoboth (Holleweg): Het project heeft enige tijd stilgelegen. De
planning is om deze zomer de laatste puntjes af te handelen waarna de AOK
kan worden gesloten en het voorontwerp via college en commissie OR in
september ter inzage kan worden gelegd. Als alles akkoord is, wil Ballast
Nedam een informatiemiddag/-avond organiseren. Waarschijnlijk begin
september in Pakhuis Dekker.
6. Hoek Kennemerstraatweg/Heilooer Tolweg; De projectontwikkelaar heeft
contact opgenomen met de gemeente met het verzoek om de mogelijkheden te
onderzoeken voor sanering van het terrein en de bouw van een aantal
vrijstaande woningen mogelijk te maken. Principe besluitvorming in het 2e
kwartaal van 2020.
7. Winkelrij Raadhuisweg; Twee panden zijn weer ingevuld. Een staat nu nog
leeg. De leegstand rond winkelcentrum t Loo zal in het perspectief van de
verlevendiging van dorpscentrum van Heiloo worden opgepakt.

Opdam 3e kwartaal 2020


